
Bestyrelsesseminar - ATK 22/3 – 2025  
Til stede: Lars, Henrik, Per, Nikolaj, Peter, Magnus, Jane, Mikkel (Online) 
Michael Norup gæst v. punkt 2 
 
Dagsorden gennemgået (Magnus) 
 

1. Turneringsudvalgets datoer: 
Anders Dorph har meldt datoer for turneringer. De sættes i årshjulet, der udkommer på 
et senere tidspunkt 

 
2. Betaling af elitespillere (Mikkel & Michael) 

Michael Norup er inviteret med til bestyrelsesseminar, og fremlægger: 
Det fremlægges, at hvis klubben ønsker et dameelitehold, så er det nødvendigt at have 
købespillere. Der bliver fra bestyrelsens side lagt vægt på, at det bidrager til et 
udviklende træningsmiljø, styrker kvindesiden og giver bedre fremtidsudsigter. Et 
stærkt førstehold kan inspirere til videre udvikling 
Det fremlægges, at de indgår på lige fod med de øvrige spillere. 

 
Bestyrelsen beslutter at køre videre med projektet om købespillere i håbet om, at 
kunne levere elitespillerne selv i fremtiden. 
 

3. Åbningsdagen af udendørsbanerne (Lars) 
Bestyrelsen drøfter, hvad der skal ske på åbningsdagen. Hvem holder tale, hvad skal 
der ske? 
Åbningsdagen tilføres i årshjulet 

 
4. Manglende betaling: (Lars) 

Der er en del juniorer, der har forfaldne kontingenter. De har den opfattelse, at når de 
melder sig fra træning, melder de sig ligeledes fra at skulle betale. Det forholder sig 
ikke sådan. Der bliver meldt ud til de, det drejer sig om. Der er også en del 
seniorkontingenter, der ikke er betalt. Lars Knudsen melder ud. Bestyrelsen udmelder 
de medlemmer, der forsat ikke har betalt deres kontingenter, så der bliver plads til nye 
dagsmedlemmer og opgraderinger af dags- til fuldtidsmedlemmer 

 
  

5. Forpagtning af SportCafeen: (Alle) 
På baggrund af opfordringer og bemærkninger udmeldt til generalforsamlingen 2025 
diskuterer bestyrelsen situationen med Sportscafeen. Peter og Henrik undersøger 
omstændigheder og muligheder med hensyn til de specifikke opfordringer præsenteret 
på generalforsamlingen, og forventes at kunne komme med en opdatering til næste 
bestyrelsesmøde. 

 
6. Frigivning af banetider (Jane) 

Der opfordres til, at der bliver meldt ud klart og tydeligt i de tilfælde, hvor faste 



banetider feks elitejuniorer, ikke benyttes, så andre medlemmer kan benytte tiderne. 
 

7. Festudvalg (Jane) 
Jane forsøger at samle tropper til at indgå i et festudvalg, der kan stå for sociale 
arrangementer.  

 
8. Opdatering på trænersituationen: (Peter) 

Generel god feedback på trænerne. Den løbende justering påhviler også spillerne selv. 
De forskellige afdelinger, junior, elite og motionshold sørger for at afholde 
evalueringsmøder 
 

9. Juniorafdeling – status (Nikolaj) 
Nikolaj giver en udførlig gennemgang af, hvordan juniorafdelingen er struktureret og 
status for juniorafdeling helt generelt. Særligt fokus på et åbent træningsmiljø, hvor de 
unge spillere kan udvikle sig i så høj grad, de ønsker.  
Nikolaj gennemgår årshjulet for juniorafdelingen 
Nikolaj foreslår, at banetiderne på bane 9 ændres tirsdag og torsdag, så der et 
orangebold-hold kan spille med træner fra 15 til 18. Bestyrelsen vedtager og 
implementerer udendørs 

 
Nikolaj foreslår et velgørenhedsarrangement for Ukraine – Jane har meldt sig som 
ressourceperson.  

 
10. Banepleje (Per) 

Per har undersøgt, hvilke services for banepleje, andre klubber har, og giver et overslag. 
 

11. Padel (Henrik) 
Bestyrelsen drøfter, hvordan vi kan få bedre banebelægning på padelbanerne. 
Initiativer som padel-medlemskab og padel hyg-ind overvejes, så snart det hele kører.  

 
12. Ny hjemmeside (Per & Nikolaj) 

Bestyrelsen drøfter igen muligheden for udvikling af hjemmesiden. Vi kigger på andre 
klubbers eksempler. 
 

13. Årshjul – vigtige datoer til ATK-kalenderen 
11-13 /4 – Træningscamp for junior, elite og motionshold 
26/4 – Standerhejsning og nyt format på doubleturnering  
21/6 –  Doubleturnering  
30/6-4/7 – Juniorcamp 
4/8-8/8 - Juniorcamp 
13/9 – Klubturnering  
30/10 –Frivillighedsfest  

 
 
Næste bestyrelsesmøde: 19/5 – 16:30 


